



**(1945-2015)**

**McCarthy, Edward “Marven”** - Proud “Papa”. Travel agent and tour guide. Fundraising expert. Guardian of Middle Island. Champion of all things Irish-Canadian. Behind-the-scenes politico. Amateur sports advocate. Generous Christian. Amazing husband, dad, grandfather, son and brother.

Edward “Marven” McCarthy, of Chatham, New Brunswick, passed away suddenly, but peacefully on March 26, 2015 in Orlando, Florida surrounded by his family. The illness that took him from us struck as he was getting ready to celebrate a very special day to him ... St. Patrick’s Day. He was 70.

Marven is survived by his loving wife Mary Ann (nee Harriman) and their children Rob (Marilyn), Diane (Simon), Kevin (Julie) & Chris (Lisa). Papa will also be greatly missed by his grandchildren Lauren, Lindsay, Daniel and Nicholas.

Marven was born on “The Hill” to Margaret (nee Maillet) and Dunn McCarthy and proudly lived his entire life on the Miramichi. He was predeceased by his parents and older sister Mary Alice and survived by his sisters Shirley Ann and Rhona and brother Walter.

Marven’s life journey was to teach. It was his profession and his passion. He taught high school math to thousands of Miramichiers at James M. Hill Memorial High. He recounted Irish history and traditions to hundreds of European tour participants and visitors to Middle Island. He shared the rules of engagement for young ticket takers and card sellers at the CRC Bingo every Tuesday night and he imparted many life lessons to the hundreds of athletes on teams he coached and managed over the years.

As expressions of sympathy, donations to the St. Michael’s Basilica Capital Campaign or the memorial of one’s choice would be appreciated.



**McCarthy, Edward “Marven”** - Fier « Papa ». Agent de voyage et guide touristique. Expert en collecte de fonds. Gardien de Middle Island. Champion de toutes les choses irlandaise-canadiennes. Dans les coulisses politico. Défenseur du sport amateur. Chrétien généreux. Incroyable mari, père, grand-père, fils et frère.

Edward « Marven » McCarthy, de Chatham, au Nouveau-Brunswick, est décédé subitement, mais pacifiquement le 26 mars 2015 à Orlando, en Floride, entouré de sa famille. La maladie qui l'a amené chez nous a frappé comme il s'apprêtait à célébrer une journée très spéciale pour lui... Jour de St. Patrick. Il avait 70 ans.

Marven laisse dans le deuil son épouse bien-aimée Mary Ann (née Harriman) et leurs enfants Rob (Marilyn), Diane (Simon), Kevin (Julie) et Chris (Lisa). Papa manquera énormément à ses petits-enfants, Lauren, Lindsay, Daniel et Nicolas.

Marven est né à « The Hill » de Margaret (née Maillet) et Dunn McCarthy et a fièrement vécu toute sa vie sur la Miramichi. Il fut prédécédé par ses parents et la sœur aînée Mary Alice et laisse dans le deuil ses soeurs Shirley Ann et Rhona et son frère Walter.

Le chemin de vie de Marven était l'enseignement. C'est son métier et sa passion. Il a enseigné les mathématiques à James M. Hill Memorial High à des milliers de résidents de Miramichi. Il a raconté l'histoire et les traditions de l'Irlande à des centaines de participants de tournée européenne et aux visiteurs de Middle Island. Il a partagé les règles d'engagement aux jeunes acheteurs de billet et aux vendeurs de cartes Bingo CRC à tous les mardis soirs ; et, il apprenait aux centaines d'athlètes des leçons de vie des équipes qu'il a été entraîneur et gérés au cours des années.

Au lieu de fleurs, les dons pourraient être faits à la campagne de financement de St. Michael's Basilica ou en mémoire d'un organisme de bienfaisance de votre choix.